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- Interpelacja
Korespondencja w sprawie S7

Szanowni Państwo,

BudowaS7 na lata ukształtuje organizację ruchu i komunikację mieszkańców Łomianek. Wybory jakich

dokona GDKiA będą miały znaczący wpływ na wygodę naszych mieszkańców i mogą znacząco wpłynąć

ma czas potrzebny by włączyć się do ruchu na trasach dojazdowych do warszawy. Drobnez pozoru

zmiany w organizacji ruchu mogą dodać lub ująć kilka nawet minut w czasie traconym na codziennych

dojazdachdo pracy.

W związku z tym proszę o informację dotyczącą korespondencji i ustaleń pomiędzy UM w Łomiankach

oraz GDKiA, a także innymi instytucjami zaangażowanymi w prace projektowe dotyczące S7 na

odcinkach Czosnów-Kiełpin oraz Kiełpin-Warszawa. Proszę o udostępnienie wszystkich pismz i do

UMw okresie od 1 stycznia 2018 roku dodnia dzisiejszego. Dodatkowoproszę o przekazanie informacji

na temat spotkań w jakich przedstawiciele UM uczestniczyli w tym samym okresie, proszę 0

zestawienie zawierające: datę spotkania i temat oraz notatkę ze spotkania jeśli takowa powstała, jeśli

notatki brak proszę o wyraźnie zaznaczenie brakuw zestawieniu.

Tak jak na wstępie wspomniałem S7to inwestycja z ogromnym wpływem na Łomianki, w związku z tym

niniejsza interpelacja zgodnic z art. 24 ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym

dotyczy sprawo istotnym znaczeniu dla gminyi zasługuje na rozpatrzenie,

Na podstawie art. 39[1] ust. 1 ustawy z 14 czerwca 1960r. kodeks postępowania administracyjnego,

proszę o doręczenie pism w formie elektronicznej na adres wskazany nagłówku.
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